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Bemærkninger 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt. Punkt 6 og 9 rykkes til næste møde.  

Der udtrykkes bekymring for, at punkter på baggrund af forældrehenvendelser skubbes.  

 

2. Besøg af Karen Albrechtsen (skolechef). Dialog om besparelser. 30 min 

Karen giver udtryk for at der skal være en transparens og ensartethed ift. hvordan midler tildeles. 

Analyse af specialområdet. Stigende visitering til specialområdet. Pres på de eksisterende tilbud 

pba. børn med flere diagnoser. Da der i Kolding blev præsenteret mellemformer, blev Alminde-

Viuf fremhævet som en måde at gøre det på. Tilbuddet i P-klassen har ændret sig 

 

Selvom vi skal spare, så kommer der også midler ud. Politisk ønsker man co-teaching 

(+kompetenceudvikling). Prøvehandlinger med co-teaching, giver god feedback. Det er muligt at 

finde lokale løsninger.  

 

Der spørges til fordelingsnøglen for midlerne. Karen: Der kigges lige nu på hvordan dette gøres. 

Skal det være elevantal eller klasseantal. Vigtigt at det er så retfærdigt som muligt samt 

transparent.  

 

Bekymring for at medarbejderne i p-klassen siger op. Karen: proces med forvaltningen, PPR og 

skolen i samarbejde med skoleleder både ift. medarbejdere og elever i p-klassen. Jens: Oplever 

at der er god sparring med forvaltningen. Karen: Der er stort fokus på børnene.  

 

Der er gode erfaringer lige nu med Marielund, hvor børn revisiteres tilbage til almen 
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Side 2 

Der er givet fire budgetnoter: Smarte kvadratmeter (reduktion og fokus på lejede lokaler). 

Strukturer omkring ledelse. Ratio (f.eks. pædagoger og medhjælpere). Ny tilldelingsmodel.  

 

Karen: Ministeren beretter om ny folkeskolereform der bygger mere på praksisfaglighed. Frihed 

helt ud til lærerne. Læringskurven falder i de ældste klasser og kedsomhedskurven stiger. 

 

 

3. Nyt fra 15 min 

a. Skolebestyrelsesformanden  

Skoleleder og formand for skolebestyrelsen har været på brugernævnsmøde hvor bl.a. 

Rikke Thorup havde et oplæg om de markante forældre.  

Cykelstien er kommet på plads.  

 

b. Elevrådet  

Ønske om gallafest for 9. årgang – god afslutning for både elever og lærere. Gerne om 

vinteren.  

Ønske om en skolebod. Mulighed for indsamling til gallafest. Giver ansvarlighed og 

fællesskab. Inddeling af dage til indskoling, mellemtrin og udskoling. Bestilles på forhånd. 

Idekasse til elevrådet så også elever i indskoling og mellemtrinnet har mulighed for at 

blive hørt.  

Opfordring fra skolebestyrelsen til at ”Pas på vores skole” gentages. 

Elevrådet er rundt i udskolingsklasserne inden elevrådsmøderne om eleverne har input. 

 

c. Skolelederen 

Vi får meget data ind bl.a. fra Kolding Undersøgelsen og trivselsundersøgelse hos 

medarbejdere samt afgangskarakterer.  

Der er fokus på skolebussen. Chaufføren melder at indsatsen virker. Dog giver 

medlemmer af bestyrelsen udtryk for enkelte hændelser. 

 

4. Inspiration til forældrerådsarbejdet – princip for forældrerådene 15 min 

Landsgennemsnittet for hvor mange gange man som forældre skal stille op til noget på skolen er 

på 11 gange om året. I 80’erne var det kun to gange.  

Der er forskel på om det er forældrenes ældste eller yngste barn ift. engagement for deltagelse.  

Der efterspørges erfaring for hvad der virker godt i de forskellige afdelinger – en form for 

idékatalog.  

Lone og Trine laver udkast til revideret princip til næste møde.  

Der foreslås at indkalde klassernes forældreråd til et fælles møde d. 23. november hvor der 

arbejdes med input til et fælles idekatalog (1 time før skolebestyrrelsesmødet). 

 

5. Skole/hjemsamarbejdet og meddelelsesbogen – Drøftelse og beslutning 10 min 

Udfordring for 0., 1., 4. og 7. årgang at meddelelsesbogen skal lægge op til skole/hjem-samtaler, 

da klasserne er nye for lærerne.  

Den udvidede meddelelsesbog hedder nu ”Udviklingsplan”.  

Princippet revideres og godkendes. 
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Side 3 

 

6. SSP – samarbejdet i Kolding. På baggrund af forældrehenvendelse 15 min 

Udsættes til næste møde 

 

7. Personalets dag 10 min 

5. oktober. Drøftet og vedtaget. 

 

8. Budget 10 min 

Underskuddet på 95.000,- fra sidste år er indhentet og vi forventer et lille overskud på mellem 

50.000 til 75.000,-  

Løn udgør 93 % af det samlede budget. Ledelseslønninger sparet i foråret. 

Der er pt. et forbrug på 74 % på undervisningsmidler. 

Bygninger og lokaler bliver løbende vedligeholdt. Vi er i dialog omkring tumlesalen vedr. nyt 

lydsystem samt fornyelse af loft og vægge.  

 

9. Princip for mobilpolitik – på baggrund af forældrehenvendelse 35 min flyttes til næste møde pga 

besøg af skolechefen. 

 

10. Evt. 10 min 

Der savnes en udmelding på tidspunkt for åbent hus. Ledelsen skriver ud til forældrene at 

tidspunktet er fra kl. 16 til 19. 


